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PROTOKÓŁ 0012.10.6.2022 
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

w dniu 19 maja 2022 roku  
 

Miejsce posiedzenia: sala nr 130A Urzędu Miasta 

Czas posiedzenia: 14:00- 14:20 

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji oraz zaproszeni goście zgodnie                     
z załączonymi listami obecności.  
 
Porządek obrad: 
 
 

1. Otwarcie posiedzenia 
2. Przyjęcie porządku obrad 
3. Raport o stanie Miasta Jastrzębie-Zdrój za 2021 rok 

 
 Projekt uchwały w sprawie udzielenia Prezydentowi Miasta Jastrzębie-

Zdrój wotum zaufania  
 

4. Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Jastrzębie-Zdrój za 2021 
rok  - absolutorium  

 
 Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

Miasta Jastrzębie-Zdrój za 2021 rok wraz ze sprawozdaniem z wykonania 
budżetu Miasta za 2021 rok 

 Projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium dla Prezydenta 
Miasta Jastrzębie-Zdrój  

 
5. Sprawy bieżące: 
 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta 
Jastrzębie-Zdrój na 2022 rok, 

 
6. Plan pracy na II półrocze 2022 r.  
7. Wolne głosy i wnioski 
8. Przyjęcie protokołu z dnia 20 kwietnia 2022 r.  
9. Zakończenie posiedzenia  

 
Ad. 1 
 
Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Andrzej 
Matusiak. Powitał przybyłych na posiedzenie członków komisji oraz zaproszonych 
gości.  
 
Ad. 2 
 
Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 
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Ad. 3 

Raport o stanie Miasta Jastrzębie-Zdrój za 2021 rok 
 

 Projekt uchwały w sprawie udzielenia Prezydentowi Miasta Jastrzębie-
Zdrój wotum zaufania  

 
Janusz Ogiegło 
 - W raporcie mamy taka informację – w ubiegłym roku zmarło 1121 osób, urodziło 
się 576. Zameldowało się ok 1784, wymeldowało się 1084. Można wnioskować, że 
przybyło mieszkańców skoro przyrost naturalny jest ujemny? 
 
Anna Hetman 
 - Na podstawie przedstawionych danych można tak wnioskować. Każdego roku 
wzrasta liczba osób zameldowanych w Jastrzębiu co by wskazywało, że powinno 
przybywać mieszkańców ale niestety dużo osób umiera.  
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt. Stanowisko 
przyjęto głosami: za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących się – 3 

Ad.4 

Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Jastrzębie-Zdrój za 2021 rok  
- absolutorium  

 
 Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Miasta 

Jastrzębie-Zdrój za 2021 rok wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu 
Miasta za 2021 rok 

 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt. Stanowisko 
przyjęto głosami: za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących się – 3 

 
 Projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium dla Prezydenta Miasta 

Jastrzębie-Zdrój 
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt. Stanowisko 
przyjęto głosami: za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących się – 3 

Ad.5 

Sprawy bieżące: 

 
 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta 

Jastrzębie-Zdrój na 2022 rok, 
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt. Stanowisko 
przyjęto głosami: za – 6, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0 
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Ad.6 
Plan pracy na II półrocze 2022 r.  
 
Komisja ustaliła plan pracy Komisji na II półrocze 2022 r.  
 
Plan pracy stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Plan pracy został przyjęty jednogłośnie.  
 
Ad.7 
 
Wolne głosy i wnioski 
 
Mirosław Kolb 
 - Ilu uchodźców mamy w mieście? 
 
Anna Hetman 
 - Prawie 1200 osób. Na ul. Szkolnej przebywa 28 uchodźców, 8 osób przebywa w 
OSP Moszczenica. Reszta osób przebywa u rodzin.  
 
Andrzej Matusiak 
 - Czy mamy jakieś stałe kontakty z miastem partnerskim Borszczów z Ukrainy? 
 
Anna Hetman 
 - Kontakt mamy stały. Kiedy była potrzeba  przekazaliśmy dwa razy transport z 
darami. Na chwile obecną miasto nie ma bezpośrednich potrzeb. Oczywiście 
zadeklarowaliśmy pomoc jeśli byłaby taka potrzeba.  
 
Andrzej Matusiak 
 - Śląski Związek Szachowy organizuje w sierpniu  festiwal szachowy. Chcielibyśmy 
zaprosić troje dzieci z miasta partnerskiego Borszczów do udziału w turnieju. 
Opiekuna opłaciłby PZS. Czy jest możliwość, aby miasto sfinansowało taki pobyt?  
 
Anna Hetman 
 - Musielibyśmy sprawdzić czy jest taka możliwość pod względem formalnym. 
Miasto nie jest organizatorem festiwalu.  
 
Ad. 8 
 
Przyjęcie protokołu z dnia 20 kwietnia 2022 r.  
 
Protokół został przyjęty jednogłośnie  
 
Ad.9 
 
Zakończenie posiedzenia  
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Przewodniczący Komisji Andrzej Matusiak podziękował wszystkim za przybycie po 
czym zakończył posiedzenie.  
 
 
Protokołowała      Przewodniczący Komisji  
Monika Dulewicz          Andrzej Matusiak  
 
 
 

 

 

 

 

 

 

 


